
 

 

 

 

 

 

 

 

Motie:  Wanneer wordt de gemeente voortrekker in biologische voeding en 
biologisch groenonderhoud? 

 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op maandag 11 juli en 
donderdag 14 juli 2022 gehoord hebbende de beraadslaging over de Kadernota 2023, 
de Voortgangsrapportage 2022 en het Coalitieakkoord 2022-2026 
 
 
Constaterende dat: 

In de gemeenteraad in vergadering bijeen op 8 en 11 november 2021 het college 
toegezegd heeft om in de eigen kantooromgeving over te gaan op biologische 
producten; daarop heeft OPHaarlem de Motie: Bio-industrie reclame tegengaan; dan 
toch wel biologische producten in het stadhuis teruggenomen. 
 
 

Overwegende dat: 
een voortrekkersrol van de gemeente ook inhoudt, zo dit nog niet gebeurt, dat 
Spaarnelanden de gemeentelijke gronden biologisch behandelt 

 
Verzoekt het college de gemeenteraad in het najaar te informeren over de voortgang  
in de toezegging en over de status van de organische verzorging van de Haarlemse 
gronden door Spaarnelanden. 
 
 


